

2-Day Workshop on Home Modification



Course Code: AE-22B-09

Introduction

This workshop reviews the fundamentals of home modification and equips participants with practical knowledge in making changes to the structure, layout or fittings of a home, in particular public housing, to increase access, safety, and independence as well as skills in dealing with stakeholders.

Speaker

Mr Masco CHOW

- experienced occupational therapist
- expertise in home modification

Standard Fee: HK\$ 2,000

Early Bird Fee: HK\$1,600 (before 10 Mar 2023)



28 & 29 March 2023 (Tue & Wed)

09:30 - 16:30

Rm 1002-3

HK Federation of Young Groups Building 21 Pak Fuk Road, North Point (Quarry Bay MTR Exit C)

Target Participants: Occupational Therapist

Accreditations: CPD 12 points





Online Enrollment



Enquiries: \$\frac{1}{4}2778 6191 \square irp@sahk1963.org.hk \frac{1}{4} http://irp.sahk1963.org.hk



2-Day Workshop on "Home Modification"



Course Code: AE-22B-09

Introduction

This workshop is utilized to equip occupational therapists with necessary skills and techniques in home modification to accommodate for the changing needs of the elderly or disabled in order to enable aging in place as well as independence for persons with disabilities, regardless of age.

Learning Objectives

- Acquire knowledge and skills in assessing the needs of clients of different age groups and of conditions of varying severity.
- Increase awareness of the uniqueness and peculiarity in home modification.
- Understand the importance of making adequate precautions on structural modifications and prescribing assistive device.
- Develop liaison skills with government bodies and management companies.
- Acknowledge the concerned legal consideration

Content

- Assessment of the client's needs and of the home environment and surroundings
- Relevant legal and technical considerations
- Skills in maintaining effective liaison with related stakeholders
- Material consideration
- Reports writing
- Case study & group discussion



電話: 2778 6191 傳真: 3188 5700

只供本院填寫
收件日期:
經手人:

課程報名表

個人 資料					
姓名:		(英文)	(中	文) 先生 / 女士*	
職業:					
聯絡電話:	(手提)			(辦工室 / 住宅*)	
通訊地址:					
電郵地址(1):	電郵地址(2):				
註冊編號:					
擬申請報讀之課程項目					
課程名稱	課程編號	課程收費(港幣)	ſ	寸款資料	
2-Day Workshop on Home Modification	AE-22B-09	☐ Standard Fee: \$2,000	支票號碼:		
		□Early Bird Fee: \$1,600 (before 10 Mar 2023)	銀行名稱:		
 *劃去不適用者		(20.13		
本人明白所填寫之個人資料	,將用作處理報	《名及有關課程行政相關事宜· :	並(請於合	適方格內加上✔)	
□同意學院保留有關資料及 願意 於日後接收學院其他課程資訊。					
□同意學院保留有關資料但 不願意 接收學院其他課程資訊。 □要求於課程完結後註銷所有資料 (請注意:註銷資料後本院將無法處理日後補領證書、收據、及核對					
持續專業進修學分等事宜	•	. 此财其外及个仍的氚/以处生;			
申請人簽名:		日期: _			
報名方法					
請以劃線支票抬頭「 香港耀能協會 」或「SAHK」·連同填妥之「課程報名表」寄交:					
香港耀能協會 康復專業學院 香港北角百福道 21 號 17 樓					

註:

- 1. 每份申請表只供個人報讀單一課程,每個課程必須獨立填表及獨立開票。(恕不接納期票)
- 2. 請以正楷填寫,核對無誤後郵寄。
- 3. 如所報讀之課程被取消,本學院會安排退款。
- 4. 在收到申請報名及全數過戶後,本學院職員會以電郵確認,請自行複核。

支票背面請註明申請人姓名及擬報讀之課程,並在信封面寫上「課程報讀」。

- 5. 經過戶後,參加資格不能轉讓,所繳費用概不退回。
- 6. 根據個人資料(私隱)條例,申請人有權日後要求註銷、查詢及更改其個人資料。申請人如欲查詢或註銷個人資料,可致電或電郵至本院。如欲更改資料,請以書面或電郵方式提出申請。
- 7. 如有查詢,請致電 2778 6191 或電郵 irp@sahk1963.org.hk 本院。